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Balatonfüred Város Önkormányzata 

  
 B a l a t o n f ü r e d 
________________________________ 
 
Szám:  1100- 187/2012. 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
Készült:  A Képviselı-testület 2012. június 27-én megtartott nyílt ülésérıl. 
 
 
A Képvisel ı-testület teljes ülését hangfelvétel rögzíti, ezért  e jegyzıkönyv 
szerkesztett jegyz ıkönyv.  
 
 
Jelen voltak:  dr. Bóka István    polgármester 

Hári Lenke     alpolgármester 
   dr. Kiszely Pál   tanácsnok 
   Csizmazia Szilveszter 
   Molnár Judit 

Pálffy Károlyné 
Pethıné Schulcz Ágnes 
Schindele György 
dr. Szalai Gábor 
Takács Miklós 

   Ujhelyiné Károlyi Krisztina  képviselık 
   Pékné dr. Csefkó Judit   aljegyzı 
 
 
Jelen voltak továbbá:  
Andáné Valente Mária, Répásy Ildikó, Szabó Lajos, Végh Endréné, Kosler Zoltán a 
Polgármesteri Hivatal osztályvezetıi, Geiszler Éva Vagyongazdálkodási Osztály, 
Szalainé Szeili Katalin pályázati referens.  
Füred Tv, Gyırffy Árpád a sajtó részérıl 
Csincsi Ferenc Zeneiskola igazgatója, Bánó Veronika pályázó, Nagy Jenı Megyei 
Közgyőlés tagja, Sárköziné Sárovits Hajnalka Városi Könyvtár vezetıje,  
 
dr. Bóka István:  Köszönti a megjelent képviselıket, a balatonfüredi polgárokat, a 
sajtó képviselıit és valamennyi érdeklıdıt.  
 
Megállapítja,  hogy a 12 tagú képviselı-testületbıl 11 fı jelen van, késést jelzett: 
Pálfy Sándor  
 
Az ülés határozatképes, azt megnyitja. 
 
Dr. Bóka István: Javaslatot tesz az ülés napirendjére: 
a meghívó szerinti  napirendeket javasolja tárgyalni az alábbi kiegészítéssel: 
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Javasolja új  napirendként felvenni az alábbi elıterjesztéseket: 
 

• Együttmőködési megállapodás aláírása Debrecen, Kecskemét és Szolnok 
megyei jogú városok önkormányzataival a tehetséggondozás területén, a nyílt 
ülés 9. napirendjeként 

• Javaslat Bogyay Katalin, az UNESCO soros elnöke által történı emlékfa 
ültetésre, a nyílt ülés 10. napirendjeként 

 
Javasolja,  hogy az 1-19. napirendeket  nyílt ülés  keretében, a 20-tól 27-ig terjed ı 
/A Bem József Általános Iskola igazgatói megbízása/ napirendeket  zárt ülés  
keretében tárgyalják. 
 
 
Kérdés, más javaslat a napirendeket illet ıen nem volt. 
 
 
Aki a napirendekkel és a tárgyalás menetével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen szavazattal elfogadta az ülés nap irendjét: 
 
dr. Bóka István:  Megállapítja, hogy a Képviselı-testület az ülés napirendjét és a 
tárgyalás menetét a fenti szavazati arányokkal elfogadta és meghozta az alábbi: 
 
168/2012. (VI.27.) számú  h a t á r o z a t o t :  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testület az ülés napirendjét 
az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
1. Egyes önkormányzati rendeletek felülvizsgálata  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester  
 

2. Az önkormányzat Szervezeti és M őködési Szabályzatának 
módosítása  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

3. Fenntartói jog átadásához kapcsolódó megszüntet ı okiratok 
kiadása  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

4. Az üzletek éjszakai nyitva tartásának rendje  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

5. Balatonfüred Város Környezetvédelmér ıl szóló 13/2004. (IV. 30.) 
számú rendelet módosítása  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

6. Fedezet biztosítása 2012. évi fejlesztési kiadás okra  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
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7. HÉSZ jogharmonizációja, településrendezési eszkö zök módosítása 
hat részterületre  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

8. Az építészeti örökség helyi védelmér ıl és a védett elemek 
megırzéséhez nyújtható anyagi támogatásról szóló rendel et 
módosítása  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

9. Együttm őködési megállapodás aláírása Debrecen, Kecskemét és  Szolnok 
megyei jogú városok önkormányzataival a tehetséggon dozás területén  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

10.  Javaslat Bogyay Katalin, az UNESCO soros elnök e által történ ı emlékfa 
ültetésre  

 Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

11. Radnóti Miklós Általános Iskola státuszb ıvítése  
Elıadó : Dr. Bóka István polgármester 
 

12. Civil szervezetek támogatása pályázati keretb ıl  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

13. Tanórán kívüli nevelést könyvtári eszközökkel m egvalósító TÁMOP 
projekt fenntartása  

Elıadó : Dr. Bóka István polgármester 
 

14. Arácsért Alapítvány támogatása a képvisel ıi és alpolgármesteri 
keret terhére  

Elıadó : Dr. Bóka István polgármester 
 

15. Elıvásárlási jog gyakorlása a Balatonfüred, Gyógy tér 3. sz. alatti 
ingatlannal kapcsolatban (362/B/16 hrsz-ú lakás és a 362/A/1 hrsz-ú 
garázs)  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

16. Balatonfüredi 3325/1 hrsz-ú ingatlan megvásárlá sa, pótkisajátítás  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

17. Vagyonrendelet módosítása a 4793 hrsz-ú ingatla n értékesítése 
miatt  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

18. A Vásárcsarnok 2012. évi bérleti díjának megáll apítása  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

19. Vagyon rendelet és lakás rendelet módosítása  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
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Zárt ülés:  
 
20. A Bem József Általános Iskola igazgatói megbízá sa  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

21. A Ferencsik János Zeneiskola igazgatói megbízás a  
Elıadó : Dr. Bóka István polgármester 
 

22. „Balatonfüred Egészségügyéért” kitüntetés odaít élése  
Elıadó:  Molnár Judit Humán Erıforrás Bizottság Elnöke 
 

23. „Balatonfüred Közigazgatásáért” kitüntetés odaí télése  
Elıadó:  Schindele György Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság 

Elnöke 
 

24. Bázis Invest Kft-vel megkötött, ráépítési és fö ldhasználati jogról 
szóló szerz ıdés módosítása  

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester  
 

25. Gyógy tér 3. 2. em. 6. sz. alatti lakás értékes ítése  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

26. Vasút u. 1. sz. alatti, 1087/2/A/26 hrsz-ú laká s értékesítése  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 

 
27. Nyilatkozat Balatoni Hajózási Zrt. részvénycsom ag megvásárlásáról 

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

 
 

A jegyz ıkönyv hitelesítésére felkéri:Hári Lenke és Ujhelyin é Károlyi Krisztina  
képvisel ıket.  
 
 
Ismerteti  a Képviselı-testület 2012. május 24.-i zárt ülésén hozott határozatait:   
 
• 149 és 150. számú határozattal elfogadta a Kisfaludy Sándor Kulturális és 

Színházfenntartó Nonprofit Kft. 2011. évi beszámolóját és 2012. évi üzleti tervét  
• 151. számú határozattal nem értett egyet adómérték csökkentésével az egyes 

helyi adókról szóló rendelet tekintetében 
• 152. és 153. számú határozattal döntött a Kéki u. 8/b. és a Batsányi u. 10/b. szám 

alatti szociális bérlakások új bérlıirıl  
• 154. számú határozattal meghatalmazta a polgármestert, hogy az autóbusz 

pályaudvar üzleteinek kialakítása érdekében folytasson tárgyalásokat a Bázis 
Invest Kft-vel 

• 155. számú határozattal megismerte és tudomásul vette a kintlévıségek 
behajtására tett intézkedéseket 

• 156. számú határozattal földhasználati jogot alapító szerzıdés megkötésérıl 
döntött a Rendszertudományi Innovációs Központ Zrt-vel 
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• 157. számú határozattal elfogadta Figula János vételi ajánlatát a 4793. hrsz-ú 
ingatlanra 

 
(Ez a közvélemény tájékoztatását szolgálja, szavazás nem kell.) 

Elıterjeszti a Polgármester átruházott hatáskörben  – 2012. május 23. és 2012. 
június 26. közötti idıszakban – meghozott döntéseit. 
 
Az elıterjesztést a képviselık írásban, az ülés elıtt megkapták. 
 
(Ez a képviselık tájékoztatását szolgálja, szavazás nem kell.) 

 
Tájékoztatja Tisztelt Képviselıket arról, hogy lejárt határidej ő határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentés  nem készült, mert nem volt olyan határozat, 
melynek határideje a mai napig lejárt volna. 
 
 
 

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA  
 

1. Egyes önkormányzati rendeletek felülvizsgálata  
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták az 3. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Pékné dr. Csefkó Judit), hogy van-e kiegészítése?  
 
Pékné dr. Csefkó Judit:  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Pékné dr. Csefkó Judit:  Látszólag ez a rendelet-módosítás technikai jellegőnek 
tőnik, de tartalmában mégsem, hiszen nem mindegy, hogy 50 ezer forintig terjedı 
bírsággal vagy 150 ezer forintig terjedı bírsággal szankcionálhatja az önkormányzati 
rendelet a meghatározott magatartási szabályok megszegıit. Csak erre szerette 
volna felhívni a figyelmet.  
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen szavazattal elfogadta és megalkot ta az alábbi: 
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Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 
34/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
az egyes önkormányzati rendeletekben meghatározott közigazgatási bírság 

összegének megemelésér ıl 
 
(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
 

2. Az önkormányzat Szervezeti és M őködési Szabályzatának módosítása  
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, az 9. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Pékné dr. Csefkó Judit), hogy van-e kiegészítése?  
 
Pékné dr. Csefkó Judit  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a rendelet-módosítást. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 10 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfo gadta és 
megalkotta az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 
35/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
a Képvisel ı-testület és szervei Szervezeti és M őködési Szabályzatáról 

szóló 8/2011.(IV.5.) rendelet módosításáról  
 
A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi. 
 
 

3. Fenntartói jog átadásához kapcsolódó megszüntet ı okiratok kiadása  
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 15. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Pékné dr. Csefkó Judit), hogy van-e kiegészítése?  
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Pékné dr. Csefkó Judit:  Szeretne egy módosítást tenni, mert a Bem József 
Általános Iskola megszüntetı alapító okiratának záradékánál is a Széchényi Ferenc 
Iskola szerepel, természetesen ezt korrigálni kell. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatokat. 
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatokat. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Dr. Szalai Gábor:  A megszüntetı okirat hivatkozik átadandó vagyoni jogokra és 
kötelezettségek átadására. Szeretné megkérdezni, hogy milyen vagyoni jogok szálnak 
át az önkormányzatra és milyen kötelezettségeket vállalnak át. Van-e olyan pont, ami a 
tartozásokról rendelkezik, és van-e olyan tartozás, ami a normál üzemmenettıl eltérı 
összegő, ami a jogutódlással a városra száll. Annyit szeretne még hozzátenni, hogy 
jogilag jó pár szálat elvágtak a két iskolával kapcsolatban és úgy gondolja, hogy a 
Képviselı-testületnek és a Hivatalnak is erkölcsi felelıssége, hogy figyelemmel kísérje 
a dolgozók, diákok és pedagógusok sorsát, és biztosítson nekik jövıt, mint ahogy ezt 
eddig is tette. Köszöni szépen. 
 
Pékné dr. Csefkó Judit:  Képviselı úr kérdésére most nem tud válaszolni, hiszen a 
megállapodásban rögzítették az augusztus 31-i leltárt és az akkori állapotnak 
megfelelıt. Bíznak abban, hogy nagy tartozások nem állnak fenn, hiszen a 
költségvetése a hivatalnál van nyilvántartva és nyomon követve. Ha olyan jellegő 
tartozások lettek volna, akkor annak a kifizetéseirıl már intézkedtek volna. A jogoknál 
lehet, hogy vannak olyan szerzıdések, de ez mindkét intézménynél nyilvántartott.  
 
Pálfy Sándor képvisel ı megérkezett, így a Képvisel ı-testület létszáma 12 f ı. 
 
Dr. Bóka István:  Meggyızıdése, hogy egyik intézménynél sincs a rendes gazdálkodás 
körét meghaladó bármilyen olyan dolog, amely ne lenne kezelhetı és rendezhetı. 
Nyilván ezek a kifizetések, számlázások elcsúszhatnak idıben, amit kezelni, rendezni 
kell mindkét fenntartó tekintetében és kapcsán. Úgy gondolja, hogy a szerzıdésnek 
megfelelıen, amit aláírtak, és annak megfelelıen, ami nagyjából egy új személyi jog 
gyakorlást feltételez, ezt tudják kezelni. Ugyanez történt, amikor a megyétıl 
visszavették a két középiskolát, akkor is voltak ilyen átfutó tételek, amiket kezelni kellett. 
Azt gondolja, hogy korrekt módon tudtak megállapodni ott is, és itt is. Azért döntöttek az 
egyházi átadás tekintetében, hogy valamilyen módon biztosítani tudják a két 
intézménynek a jövıjét és különösen a pedagógusoknak a munkahelyét.  
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatokat, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
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A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 

 
169/2012. (VI.27.) számú h a t  á r o z a t o t :  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Széchenyi Ferenc 
Kertészeti Szakképzı Iskola és Kollégium megszüntetı okiratát – az 1. számú 
melléklet szerint – jóváhagyta. 

 
 
170/2012. (VI.27.) számú h a t  á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Bem József 
Általános Iskola megszüntetı okiratát – a 2. számú melléklet szerint – jóváhagyta. 

 
 

4 Az üzletek éjszakai nyitva tartásának rendje  
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 23. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Pékné dr. Csefkó Judit) , hogy van-e kiegészítése?  
 
Pékné dr. Csefkó Judit:  A bizottsági ülésen észrevételezték, hogy az 
elıterjesztésen nincs rajta Jegyzı úr aláírása. Jegyzı úr felhatalmazta, hogy 
tájékoztassa a Képviselı-testületet, hogy egyetért az elıterjesztéssel és 
megfelelınek tartja. A polgármester úrral történt egyeztetés után kimaradt egy 
mozzanat, hogy Jegyzı úr is ellássa aláírásával. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a rendelet-tervezetet, a 2. §. (3) pont elhagyásával.  
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a rendelet-tervezetet, azzal a 
módosítási javaslattal, hogy a 2. §. (3) pontja kerüljön ki és más pontokat is további 
átgondolásra javasol, valamint tolmácsolja a Turisztikai Egyesület kérését, ha ilyen 
jellegő rendelet-tervezet van, akkor szeretnének részt venni a rendelet elkészítı 
munkálataiban. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Dr. Kiszely Pál: Miért is hozták létre ezt a rendeletet? Azért, hogy erıteljesen 
csökkentsék, ha lehet, teljesen leredukálják az üzletek elıtti, fıképp egy nagy 
parkolóban történı alkoholfogyasztást, ami a szórakozóhelyek elıtt történik. Ez volt a 
cél. Úgy gondolja, hogy nem érték el a célt, sem akkor, ha 22 óra után nem lehet 
venni, vagy 24 óra után nem lehet venni szeszesitalt. Ha 22 órás a határidı, akkor 
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majd az elıtt vásárolják meg az italt és késıbb nyugodtan elfogyasztják, ha 24 óra a 
határidı, akkor ráérnek megvenni féltizenkettıkor. Úgy érzi nem érték el a célt, amire 
ez a rendelet született, viszont sikerült mindent összekeverni. Akármennyire is 
toldozzák, foltozzák ezt a rendeletet, igazán jót nem tudnak ebbıl kihozni. Azt 
gondolja, hogy a legokosabb az lenne, ha ez a rendelet visszavonásra kerülne. 
Szerinte nem szégyen belátni azt, ha nem megfelelı döntést hoz a testület, akkor azt 
mondhatják, hogy belátják és legyen másképp. Gondolják át, hogy tudnak-e olyan 
módszereket kitalálni, amivel ténylegesen sikerül korlátozni ezt a nem kívánatos 
jelenséget. 
 
Takács Miklós:  A tegnapi bizottsági ülésen hosszas vita volt a rendelet-tervezettel, 
illetve a módosítással kapcsolatban, és szinte az elejétıl átbeszélték az egész 
történetet, hogy miért alakult így. Azt gondolja, hogy mindenki feltételezi a képviselı-
testületrıl, hogy jót akart tenni a városnak. Alapvetıen az volt a szándék, hogy egy 
semmiképpen sem jó állapotot szüntessenek meg, vagy változtassanak meg. Erre 
irányult az eredeti rendelet, viszont az látszik, hogy nem sikerült. A módosításokkal 
kapcsolatban, ahogy elnök asszony is említette, abban egyetértés volt, hogy a 
nyitvatartási idı 24 órára kitolódna. Amiért szót kért, az, hogy a 3.§. (1) bekezdését, 
amely a biztonsági ırök alkalmazásáról rendelkezik, át kellene gondolni. Ez a 
rendelet-tervezet, ha ezzel a szöveggel elfogadásra kerül, vagy ha változatlanul 
marad, azt jelenti, hogy Balatonfüreden minden olyan vendéglátó egységben, amely 
lehet cukrászda, presszó stb., ahol alkoholt árusítanak kötelezı lesz ezen túl 
biztonsági ırt alkalmazni. Nyilván ezzel megint átesnének a ló túl oldalára. Ez 
jelentené azt, amit az elnök asszony mondott, hogy át kellene gondolni az egész 
rendeletet, ugyanis szövegszerően tegnap hosszas vita után sem tudták ezt 
megfogalmazni, hiszen az idı rövid volt. A vonatkozó jogszabályoknál létezik olyan 
törvény, amely a zenés táncos szórakozóhelyeknél egy bizonyos befogadóképesség 
felett kötelezıen jelenleg is elıírja már a biztonsági ır alkalmazását. Ennek a 
megfogalmazását kellene talán átvenni, beilleszteni a rendeletbe, nyilván egy 
alacsonyabb kvótával és akkor megoldódna ez a dolog és nem lenne az a probléma, 
hogy egy presszóban biztonsági ırt kellene alkalmazni. Egy idegenforgalmi területen, 
ahol a vendégek napközben a strandon vannak és este szórakoznak, sétálnak nem 
kell talán magyarázni, hogy ez mennyire kellemetlen lehet. Azt javasolná, hogy minél 
elıbb kerüljön átgondolásra a rendelet, hiszen a szezonban járnak már és ez a 
rendelet jelenleg is érvényben van és mőködik. 
 
Dr. Bóka István:  Múltkor elfogadásra került a rendelet, ahhoz képest a jelenlegi 
szabályozás próbálja életszerőbbé tenni a dolgokat és próbálja gyakorlatilag kezelni 
azokat a felvetéseket, amelyek ideérkeztek. Miután ez a rendelet elfogadásra került, 
egyetlen egy képviselıtıl és egyesülettıl sem kapott konkrét módosító indítványt, 
még a Turisztikai Egyesülettıl sem. Nincs meg az a szövegszerő javaslat, amivel 
lehetne élni. Azt gondolja, ha Balatonfüreden tanulhattak abból, hogy bizonyos 
zenés-táncos szórakozóhelyeken milyen fontos lehet a biztonsági személyzet 
alkalmazása, akkor ez nem vitatéma. Arról kellene dönteni, hogy milyen normatív 
módon lehetne kezelni, hogy tényleg kiterjedjenek a discókra, mert nem biztos, hogy 
ezek diszkóként mőködnek, funkcionálnak. A múltkori 22 órától reggel 6 óráig tartó 
idıszakot most 24 óra és reggel 6 óra közé tették, tehát azt mondták, hogy lehetıleg 
24 óra elıtt ez ne terjedjen ki senkire. Aki éjfélkor bezár, az nem köteles biztonsági 
ırt alkalmazni. Jegyzı úrral nem tudtak olyan normatív javaslatot kitalálni, amivel 
egyértelmően meg lehetne fogni ezeket a szórakozóhelyeket. Éttermekkel, 
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vendéglátókkal került egyeztetésre ez a javaslat, hogy a 22 órát módosítsák 24 
órára. Bármilyen javaslatot elfogad, még azt is - ha felvállalja a képviselı-testület -, 
hogy a tényleg diszkóként, zenés-táncos helyként mőködıknél ne kelljen biztonsági 
személyzetet alkalmazni, akár éjfél után sem. Ha Balatonfüred tanulni szeretne 
ebbıl, akkor azt gondolja, hogy ebbıl tanulni kell, mert központi jogszabály ezt nem 
írja elı. A másik dolog pedig az, hogy szeszesitalt vendéglátó-ipari helyeken 
lehessen csak árusítani 22 óra után. Itt is azt mondták, hogy a város nagy területén 
hosszabbítsák meg ezt a 22 órás idıpontot éjfélre. Nagyon sok dologban 
gondolkoztak és a hozzá írásban eljuttatott kérvények alapján fogalmazták meg ezt a 
módosítást. Felmerült annak lehetısége, hogy lehetıleg a discók területén ne 
lehessen kapni kereskedelmi egységekben szeszesitalt, mert ha ott lehet, akkor nem 
tudják megakadályozni azt, hogy közterületen, vagy közforgalom számára megnyitott 
területen történjen az italfogyasztás. Gondolkoztak azon, hogy üzletmérethez kötik, 
vagy egyedi engedélyhez kötik, de még mindig ez volt egyedül a normatív megoldás. 
Hangsúlyozza, hogy ez a korábbi szabályozáshoz képest egy enyhítés, a korlátok 
alóli felmentés. De elfogadja azt is, ha van más javaslat. De azt mondani, hogy ez 
nem vált be? Mi alapján mondják ezt? Azon kiskereskedelmi egységek tekintetében, 
akiknek ez problémát jelent, azoknak éjfélig meghosszabbították ezt az idıt, 
nagyjából ezzel megoldják a problémát. Gyakorlatilag bizonyos területi egységrıl van 
szó, ahol szeretné, ha a 22 óra maradna, mert egyértelmően azt gondolja - 
egyeztetve rendırkapitány úrral -, javult a helyzet. Nyilván mindenre nem lehet 
normatív szabályozást biztosítani. Kapitány úr is azt kéri, hogy maradjon ez a 22 órás 
idıkorlátozás ezen a területen. Mi alapján mondják azt, hogy nem vált be? 
Ellenırizték, látták, vagy az egy hónap tapasztalata olyan volt, hogy a tanácsnok úr ki 
meri jelenteni, hogy nem vált be? Üzletileg megpróbálják kezelni azokat a 
sérelmeket, amik felvetıdtek, amik nem életszerőek. Nyitott arra is, hogy vizsgálják 
felül a késıbbiekben. Semmilyen szövegszerő módosító indítványt nem kapott, 
javaslatot sem, de hogy a helyzet nem romlott, hanem javult, abban biztos. A 
kiskereskedık gondját, problémáját azzal, hogy 24 órára meghosszabbították a 
szeszesital árusítását, azt gondolja megoldották. Azon a területen, amely ebbıl a 
szempontból érzékeny terület és egyébként egyéb egységeknek az üzleti érdekeit 
nem sértik, nem látja be, hogy ott miért ne lehetne a régi szabályozást biztosítani.  
 
Pálffy Károlyné:  A Bizottsági vélemény mellé pár gondolatot szeretne 
kiegészítésként elmondani. Azzal a módosítással, hogy a 22 órát 
meghosszabbították 24 órára azt elfogadták. A 3. pontot kicsit negatív kivételként 
vették, most gondolva arra a normál átlag polgárra, külföldire, hazaira, aki netán 
átutazóban 22.05-kor ér Füredre és elmenne egy olyan helyre vásárolni, amelyre a 
továbbra is az eredeti rendelet vonatkozik, itt egy kicsit az idegenforgalmi 
szempontokat is és Füred megítélését is figyelembe vették. Vannak visszajelzések 
és személyesen is megkeresték, hogy nagyon kellemetlen szituációk alakultak ki. 
Sokan, akik pld. Budapestrıl elindulnak este 8 órakor - amikor nyáron még hajnal 4-5 
óráig vannak a programok az nem olyan ijesztı - meggátolják abban, hogy 
megvegyen egy üveg pezsgıt, vagy öt doboz sört. Nem érti a bizottság a szándékot, 
hogy mit szeretnének ezzel kiszőrni, viszont ezzel a normál életvitelt élıt is sújtják. 
Úgy érezte a Bizottság, hogy ez a 3-as pont egységesebb és jobban kezelhetıbb 
lenne, ha ez Füredre igaz lenne. Füred város szervez olyan rendezvényeket, amely 
kritikusabb helyen éjfélig tart nyitva, gondol arra a területre is, ahol reményei szerint 
hamarosan megépülnek azok a bizonyos borospincék, amelyekre ez is vonatkozna. 
A 24 óra és a 6 óra közötti idıszakot elfogadták, de van egy terület, amely kivételt 
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jelentene. Sok ember nem érti, miért teszik ezt, mert nem a rongáló emberekrıl van 
szó, hanem nagyon sok átutazóról, aki örül annak, hogy kultúrált helyen tudna 
vásárolni.  
 
Schindele György:  Egyetlen módosító javaslata lenne, hogy a 3:§-t ki kellene 
egészíteni azzal, hogy a szeszes italt is forgalmazó zenés-táncos vendéglátó egység 
üzemeltetıje köteles, mert a Silver udvarban vannak olyan üzletek, amelyek még 
éjfél után is nyitva vannak és, hogy ott biztonsági ırt foglalkoztassanak, furcsának 
találná.  
 
Dr. Bóka István:  Ez a módosító indítvány gyakorlatilag enyhít a korábbi 
szabályokon. Kéri, hogy keressék a lehetıséget, mert a jegyzı úr véleménye szerint 
ilyen, hogy zenés-táncos, ezzel nem lehet megfogni ezt a problémakört. 
 
Takács Miklós:  Ehhez kapcsolódóan szeretné megkérdezni, hogy a zenés azt 
jelenti, ahol gépi zeneszolgáltatás van az is zenés szórakozóhelynek, számít? Tehát 
ahol magnóról, pénzbedobálós zenegépbıl szól a zene vagy bármilyen más módon 
az mind, mind zenés, tehát ez egy kicsit problémás így. Azért gondolta azt, hogy 
talán a férıhelyek számával lehetne ezt árnyalni majd. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, hogy fogadják el ezt a szabályozást, mert ez enyhít a jelenlegi 
helyzeten és gyakorlatilag életszerőtlen dolgokat megszüntet. Nyitott arra, hogy 
felülvizsgálják az egész rendszert, de akkor kéri a javaslatokat, amelyek szakmailag 
megalapozottak. Ilyeneket nem kapott, de valamit el kell fogadni, mert akkor a régi 
marad hatályban, az pedig nem jó. Ami nagyon fontos és nem beszéltek arról, hogy 
minıségi turizmus. Családi pihenés és nyaralás, miközben a járdán és a járdán kívül 
olyan dolgok történnek, amik történnek. Egy hónapja került bevezetésre, most 
megoldották azt, hogy akiknél komoly érdeksérelem alakult ki, ott ez a módosítás 
bevezetésre kerüljön. Úgy látja, hogy egyetlenegy szövegszerő módosító javaslat 
van a két bizottság részérıl, hogy a 2. § (3) pont elhagyásra kerüljön. A Humán 
Bizottságnak a javaslatát, hogy a többi pontok is kerüljenek átgondolásra, és 
egyeztessenek a Turisztikai Egyesülettel, azt elfogadja, de javaslatokat kér, hogy 
milyen irályban menjenek tovább szakmailag.  
Kéri, aki egyetért a módosító indítvánnyal, hogy a 2. § (3) bek. kerüljön elhagyásra, 
kézfelemeléssel szavazzon.  
 
A módosító indítvány 6 tartózkodás, 3 igen, 3 nem s zavazattal nem került 
elfogadásra. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen 1 tartózkodás szavazattal elfogad ta és megalkotta 
az alábbi: 
 
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képvisel ı-testületének 
36/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
az üzletek éjszakai nyitva tartásának rendjér ıl szóló 23/2012. (V.2.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
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(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 

 
5. Balatonfüred Város Környezetvédelmér ıl szóló 13/2004. (IV. 30.) 

számú rendelet módosítása  
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 25. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Kosler Zoltán), hogy van-e kiegészítése?  
 
Kosler Zoltán:  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a rendelet-módosítást.  
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és megalkot ta az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 
37/2012. (VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
a Balatonfüred Város Környezetvédelmér ıl szóló 

13/2004. (IV.30.) számú rendelet módosításáról 
 
A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi. 
 
 

6. Fedezet biztosítása 2012. évi fejlesztési kiadás okra  
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 29. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Kosler Zoltán), hogy van-e kiegészítése?  
 
Kosler Zoltán:  Köszöni nincs kiegészítése.  
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Bizottsági vélemények:  
 

Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatokat 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Ujhelyiné Károlyi Krisztina:  Egy kérdése lenne, hogy a Kerek templom alatti 
területen mit fognak felújítani.  
 
Kosler Zoltán:  Elbontásra kerül a gödröt övezı mellvéd és korlát, és fel lesz töltve. 
Hozzá lesz igazítva a csatlakozó közterületek lejtésviszonyaihoz, és egy füvesített, 
kavicsolt, járdával, növényzettel ellátott lejtıs parkfelület lesz. Az altemplom 
bejáratánál lesz egy burkolt kiteresedés, és azon a részen a templom falához húzva 
lesz az új helye a Betlehemnek.  
 
Dr. Bóka István:  Egy kiegészítést szeretne tenni. Itt található az a bizonyos 
vizsgálat, amely a második határozati javaslatban található. Elég méltánytalannak 
érzi, hogy ilyen volumenő összeget kell költeni. Gyakorlatilag, amikor a szénsavas 
vizeknek a védıidom lehatárolása megtörtént, akkor ez a terület is kijelölésre került, 
mint a védıidom által határolt terület és ezen ezt a bizonyos vizsgálatot kell 
elvégeztetni. Ez a Gyöngyvirág utca egész pontosan a védıidomnak a legszélén 
helyezkedik el, nyilván mindent elkövetnek a tekintetben, hogy ne kelljen kifizetni ezt 
a bizonyos összeget, vagy ennél jóval olcsóbb ajánlatot kapjanak a vállalkozótól. A 
Gyöngyvirág utca tekintetében régi kérés az, hogy a szennyvízcsatorna és az 
útépítés történjen meg. 
 
Hári Lenke:  Polgármester úr említette a Gyöngyvirág utcát, ami tényleg nagyon régi 
kérés és örül, hogy ez az anyag a Képviselı-testület elıtt van. Az ott lakók nagyon 
fognak örülni a Cséplı Ernı utca és a Balaton utcai keresztezıdést jelölı lakóút 
aszfaltozásának, és ami szintén régi probléma a Lóczy Lajos utca járdafelújítása; 
amely szintén megoldódni látszik. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatokat, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
171/2012. (VI.27.) számú h a t á r o z a tot:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képviselı-testülete kötelezettséget vállal, 
hogy „Balatonfüred, 2012. évi útépítési munkáinak ellátása” elnevezéső 
beruházás kivitelezési munkáira kötendı szerzıdéshez a 2012. évi 
költségvetésben bruttó 4.104.525,- Ft ,- Ft fedezetet biztosít. 
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A fedezetet a fejlesztési kiadások átcsoportosításából biztosítja, a Tagore 
sétányra tervezett talaj-kút létesítésére jóváhagyott 5 millió Ft-ból. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  a 2012. évi költségvetés módosítás elıkészítéséért: dr. Tárnoki 

Richárd jegyzı 
 
 
172/2012. (VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képviselı-testülete kötelezettséget vállal, 
hogy a Gyöngyvirág utca szennyvízelvezetés vízjogi létesítési engedélyezési 
eljárás lefolytatásához környezeti hatásvizsgálat készítéséért bruttó 
762.000,- Ft fedezetet biztosít. 
A fedezetet a fejlesztési kiadások átcsoportosításából biztosítja, a Tagore 
sétányra tervezett talaj-kút létesítésére jóváhagyott 5 millió Ft-ból. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  a 2012. évi költségvetés módosítás elıkészítéséért: dr. Tárnoki 

Richárd jegyzı 
 
 

7. HÉSZ jogharmonizációja, településrendezési eszkö zök módosítása hat 
részterületre  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 31. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Lipták János), hogy van-e kiegészítése?  
 
Lipták János:  Egy kiegészítése lenne. A Településfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Ellenırzı Bizottsági ülésén vetıdött fel egy kérdés, kérés a rendelettervezet 6.§-ával 
kapcsolatosan. Ez a HÉSZ-nek a beépítési módokra vonatkozó részét egészíti ki a 
kialakult állapotnál követendı szabályokkal. Az volt a bizottsági ülésen a kérés, hogy 
a mai testületi ülésig konzultáljanak a településtervezıvel, hogy ezen paragrafus c.) 
pont alatti rendelkezések valóban kellenek-e vagy elhagyhatók. Konzultáltak a 
településtervezıvel, egyértelmő álláspontjuk az, hogy így van rá szükség, ahogy 
leírták. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta az elsı és a második határozati javaslatot. A rendelet- 
módosítást elfogadta az alábbi kiegészítéssel: 
A Bizottság javasolja a rendelet-módosítás 4. és 5. §-át kivenni a tervezetbıl. Az 
Ipartestületek és a Kamara véleményét kikérve kerüljön a közeljövıben 
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átgondolásra, egy külön napirendként kerüljön vissza a Bizottság és a Képviselı-
testület elé. 
 
Dr. Bóka István:  Egyetértve a bizottság véleményével, hogy gondolják át ezt a két 
területet. Megkérdezi Lipták János urat, amennyiben most ez nem kerül elfogadásra, 
ha ezt a két módosítást ismét elıhozzák, ugyanúgy azokat a procedúrákat le kell 
folytatni, amit a HÉSZ módosítása kapcsán le kell folytatni? A céllal egyet lehet 
érteni, tehát ez egy jó dolog. Csak tényleg olyan dolgot, amit senki nem akar, vagyis 
indokolatlan terheket róna az ipar, vagy a szolgáltatást gyakorlók számára, ne 
építsenek be.  
 
Lipták János:  Ha változatlan tartalommal, így fogadná el majd az egyeztetéseket 
követıen is a képviselı-testület, akkor érvényes rá az állami fıépítészi 
záróvélemény, mely ezt jónak tartja. De ki tudja, hogy mi lenne utána a 
végeredmény, ha változna, akkor ismételten a procedúrát végig kellene járni. 
 
Dr. Bóka István:  Kérdezi Lipták János urat, ha elfogadják ezt a rendeletet, de ezen 
két pontot késıbb külön rendelettel léptetnék hatályba, az kezelhetıvé tenné a 
dolgot? 
 
Lipták János:  Véleménye szerint igen. 
 
Dr. Bóka István:  Kérdezi, hogy ez elfogadható lenne-e a bizottság számára? 
 
Pálffy Károlyné:  Igen, ha visszatérnek rá és lesz mód ezen finomítani, akkor igen.  
 
Dr. Bóka István:  Elfogadnák az egész rendeletet, de a 4. 5. § a késıbbiekben egy 
külön döntéssel lépne hatályba, miután ezeket az egyeztetéseket lefolytatták. 
 
Pálffy Károlyné:  Akkor bent van a lehetıség, hogy ezen árnyalatok átfogalmazásra 
kerülnek?  
 
Dr. Bóka István: Azt gondolja, hogy a folyamatot lebonyolították, gyakorlatilag egy 
rendelet-módosítási javaslatot terjesztettek a képviselı-testület elé. Nem lehet azt 
mondani, hogy csak ez a szövegszerő javaslat fogadható el, mert ez lett 
leegyeztetve. Szerinte a testületnek van joga a módosító indítványhoz, vagy akár 
pontokat megfogalmazni. Az nem lehet, hogy ez egy kıbevésett dolog és a 
képviselı-testületnek csak rá kellene bólintania, ezt nem tudja elképzelni. Számára 
az is elfogadható, ha kiveszik ezen pontokat és felülvizsgálatra kerül. 
  
Pálffy Károlyné:  Ha kiveszik, akkor megakad a hat részterületre való döntésük is? 
 
Dr. Bóka István:  Nem. Az lenne az egyik megoldás, ha a bizottság módosító 
indítványa alapján nem kerül beépítésre a rendeletbe, tehát ezen két pont nem kerül 
módosításra és a késıbbiekben erre visszatérnek. A másik megoldás az lenne, hogy 
elfogadják a rendeletet azzal, hogy ezen két pont hatályba léptetése késıbbi 
idıpontban történik meg külön rendelettel.  
 
Pálffy Károlyné:  Lényegében mindkettı ugyanazt a célt szolgálja, amit a bizottság 
felvetett.  
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Dr. Bóka István:  Kérdezi Lipták Jánost, hogy melyik javaslat lenne szerencsésebb 
szerinte? 
 
Lipták János:  A késıbbi hatályba léptetést gondolja szerencsésebbnek. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatokat, kézfelemeléssel 
szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfo gadta és 
meghozta az alábbi: 
 
173/2012. (VI.27.) számú határozatot:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a HÉSZ 
jogharmonizációs módosításával, valamint a településszerkezeti tervnek és a 
Szabályozási Tervnek hat részterületre kiterjedı módosításával kapcsolatosan 
adott állami fıépítészi szakmai záró véleményt megismerte és azt az alábbiak 
szerint veszi figyelembe: 
 
1.1  pont: Az 1. számú területre vonatkozóan is csatoljuk a településszerkezeti 
terv igényelt fedvénytervét. 
 
1.5.1 pont: A területhez kötött sajátos elıírásokat úgy pontosítjuk, hogy a 403/7 
hrsz.-ú telken többlet-parkolók kötelezı létesítése révén a strandok parkolási 
szükséglete továbbra is biztosított legyen., az erre vonatkozó megállapodást 
településrendezési szerzıdésben kell rögzíteni. 
 
1.5.2 pont: A tervlapon szereplı építési övezet jele pontosítva Üh-16. 
 
1.5.3 pont: Az építési hely kizárólag csak a tervezett hajózási múzeum számára 
szükséges külsı lépcsı megépítését hivatott lehetıvé tenni. Tekintettel, hogy az 
építészeti kialakítás még nincs eldöntve, a jelölt nagyobb építési hely több 
elhelyezési alternatíva számára ad lehetıséget. Az önkormányzati területen a 
lépcsın kívül más nem építhetı. 
A Borhetekkel kapcsolatos szabályozást a város külön eljárásban fogja 
kidolgoztatni. 
 
1.6. pont: Az észrevétel alapján a kimutatásban a pontos érték került 
feltőntetésre. 
 
2. pont és a 3.1 – 3.4. pontok: 
A 2009. év óta történt módosításokat a VÁTI Kft. jelenleg szerkeszti bele a 
Szabályozási Tervbe. Az így egybeszerkesztett tervet fogja majd a 
településtervezı BFVT „átkódolni” és abban a formában lesz a Képviselı-testület 
elé terjesztve jóváhagyásra. 
A késıbbi elıterjesztés során a 3.4. pont alatti észrevétel figyelembevételével 
pontosítjuk 9.§ és 10.§ rendelkezéseit. 
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3.5 pont: A rendelettervezet 5.§ rendelkezése a teljes közigazgatási területre 
vonatkozó övezeti paraméterek átkódolásához kapcsolódott, ezért az 
elıterjesztett rendelettervezetbıl kimarad. A 6.§ és 7.§ rendelkezései a tervezési 
területeket is érintik, ezért ezek nem változnak. Az észrevétel alapján a jelkulcsot 
pontosítottuk. 
 
4. pont: Várható telekalakítások miatt többlet-parkolók létesítésének 
kötelezettsége jelenleg nem mindenhol határozható meg számszerően, adott 
hrsz.-ú telekhez kötötten. Az önkormányzati tulajdonú telkeken történı 
fejlesztések során ez a kötelezettség településrendezési szerzıdés keretében 
lesz pontosítva.  
 
6. pont: A tervezıi nyilatkozatot a tervezı kijavította. 

 
174/2012. (VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város teljes közigazgatási területére vonatkozó 97/2004. (III.24.) 
Kh. számú önkormányzati határozattal megállapított településszerkezeti 
tervének a rajzi része a Budapest Fıváros Városépítési Tervezı Kft. által 
készített, ezen határozathoz 1., 2., 3., 4., 5. és 6. sz. mellékletként csatolt 
fedvényrajzok szerint változik. A Helyi Építés Szabályrendeletnek és az annak 
mellékletét képezı Szabályozási Tervnek ezzel összhangban kell lennie. 
 
Határid ı:  folyamatos 
Felelıs:   dr. Bóka István polgármester  
 

Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, azzal, hogy a 4. és az 5.§ a 
késıbbi idıpontban - külön napirend keretében a szükséges egyeztetések lefolytatását 
követıen - és külön rendelettel léptetıdik hatályba, kézfelemeléssel szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfo gadta és 
megalkotta az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 
38/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

a város Helyi Építési Szabályzatának és Szabályozás i Tervének 
jóváhagyásáról szóló 

18/2004. (VI.25.) rendelet módosításáról 
 

(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 
 

8. Az építészeti örökség helyi védelmér ıl és a védett elemek 
megırzéséhez nyújtható anyagi támogatásról szóló rendel et 
módosítása   

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 47. oldalon 
található.  
 



 18 

Kérdezi az elıkészítıt (Lipták János), hogy van-e kiegészítése?  
 
Lipták János:  Köszöni, nincs kiegészítése.  
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság nem fogadta el a rendelet-módosítást.  
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Pálffy Károlyné : A Bizottság részérıl annyit tudna elmondani, hogy e bizonyos 
Muskátli utcai területen két ilyen pince-présház volt, amely hagyományos formájú 
pinceépület, széparányú oromfalas kialakítás, egyszerő kıporos vakolatú, 
homlokzata védendı, megtartandó. Egy korábbi bizottsági ülésen a másik kérést azt 
elfogadták. Ezért a bizottság részérıl az elızı döntésnél, - tehát amikor ez a 
bizonyos adhoc bizottság döntött, - ott patthelyzet alakult ki, mert hárman támogatták 
hárman nem, hogy a másik pince is levételre kerüljön. Ezért került a bizottság elé, de 
sajnos a bizottság sem tudott dönteni, úgyhogy a képviselı-testületre vár a döntés. A 
szakma egyértelmően már a másik épület listán tartását is javasolta, de azt levették. 
Most egy kicsit felemás a helyzet. 
 
Ujhelyiné Károlyi Krisztina:  Csak annyi kiegészítése lenne, ha a múltkor engedtek, 
akkor most is engedni kellene. Nem lehet az, hogy nekik igen, másnak nem. Nyilván 
a szakma ragaszkodik a pincéhez, de ha már a múltkor megengedték a másik pincét 
levenni, akkor szerinte most is engedni kellene.  
 
Dr. Bóka István:  Érti, mit mond képviselıasszony, de ez nagyon veszélyes 
precedenst teremt. Akkor még van kb. 300 helyi védelem alatt lévı ingatlanuk és 
akkor ık mindenképp beadják, ha a múltkor engedték, akkor nekik is engedjék. 
Borzasztó szők az, hogy az utca egyik oldalán illetve a másik oldalán lakom, 
ráadásul itt épített örökség védelmérıl van szó. Az is elképzelhetı, hogy egy utcán 
belül az egyik nagyon értékes, a másik pedig kevésbé értékes, nyilván a kevésbé 
értékesnél döntött úgy a bizottság, vagy a testület, hogy azt nem akarja, vagy nem 
kívánja védeni.  
 
Schindele György:  Annak idején, amikor az elızı pincérıl volt szó, vette magának 
a fáradtságot és kiment megnézni, a két szomszédos telket. Ha annak idején ı 
dönthetett volna arról, hogy legyen-e helyi védettségő, biztos, hogy nem tartotta 
volna védendınek. Meglehetısen rossz állapotban van az utcaszélesítés és a 
megnövekedett forgalom miatt. Ott olyan rezgések indultak meg a támfalban, hogy 
ezek a régi agyagba rakott kıfalak elıbb vagy utóbb le fognak omlani.  
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztés azzal zárul, hogy vagy igennel, vagy nemmel 
szavaznak. Aki megszavazza a rendelet-módosítást, az amellett szavaz, hogy 
kerüljön le a helyi védettségi listáról ez az ingatlan, aki nem szavazza meg, az 
nyilvánvalóan ellentétesen szavaz. 
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Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 9 igen és 3 tartózkodás szavazattal elfog adta és 
megalkotta az alábbi: 

 
Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 

39/2012. (VII. 2.) számú önkormányzati rendeletét 
 

az építészeti örökség helyi védelmér ıl és  a védett elemek meg ırzéséhez 
nyújtható anyagi támogatásról szóló, 26/2009.(VIII. 24.) számú rendelet 

módosításáról 
 
(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 
 

9. Együttm őködési megállapodás aláírása Debrecen, Kecskemét és  Szolnok 
megyei jogú városok önkormányzataival a tehetséggon dozás területén  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban, a bizottsági üléseken illetve 
az ülés elıtt megkapták. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Hári Lenke alpolgármester asszony), hogy van-e 
kiegészítése?  
 
Hári Lenke:  Szeretné elmondani, hogy Kecskemét város alpolgármestere kereste 
meg azért, hogy a gyümölcsözı kulturális együttmőködés után, az oktatás területén, 
mégpedig azon belül is a tehetséggondozás terén mőködjenek együtt. Ennek 
tulajdonképpen az elıkészítı együttmőködési megállapodása van itt, amelynek az 
elfogadása után természetesen ez részletes kibontásra kerül majd.  
 
Bizottsági vélemények:  
 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Molnár Judit:  Annyit szeretne hozzátenni, hogy a Humán Bizottsági ülésen több 
oktatási intézményvezetı volt jelen. Mindnyájan elmondták, hogy örömmel olvasták 
ezt az elıterjesztést és várják a továbbiakat, részt vesznek benne minden területen, 
ahol lehetséges.  
 
Csizmazia Szilveszter:  Szeretné megkérdezni, mert nem látja át, hogy ennek milyen 
gyakorlati következménye, haszna lesz, ha létrejön egy ilyen megállapodás, mit 
jelenthet ez. 
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Hári Lenke:  A gyakorlati haszna tulajdonképpen ott jelentkezik, hogy igazából az 
iskolákban a tehetségek felismerésével és foglalkozásával a pedagógusok olyan 
továbbképzéseken vennének részt, ahol a továbbképzés keretében a tehetségek 
felismerésére kapnának szakirányú eligazítást. Ez természetesen vonatkozik zenére, 
sportra, mővészetekre.  
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
175/2012. (VI.27.) számú  h a t á r o z a t o t:   

 
Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felhatalmazza a 
város polgármesterét arra, hogy Debrecen, Kecskemét és Szolnok Megyei Jogú 
Városokkal - a tehetséggondozás érdekében kötendı - együttmőködési 
megállapodást aláírja.  
 
Felelıs:   dr. Tárnoki Richárd jegyzı 
Határid ı: azonnal 

 
 

10. Javaslat Bogyay Katalin, az UNESCO soros elnöke  által történ ı emlékfa 
ültetésre   

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban, a bizottsági üléseken illetve 
az ülés elıtt megkapták. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Szabó Lajos), hogy van-e kiegészítése?  
 
Szabó Lajos: Köszöni, nincs kiegészítése 
 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
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176/2012. (VI.27.) számú  h a t á r o z a t o t :  
 
Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete hozzájárul 
ahhoz, hogy ıexc. Bogyay Katalin, az UNESCO soros elnöke a XX. 
jubileumi Salvatore Quasimodo Költıverseny és Nemzetközi Költıtalálkozó 
alkalmával emlékfát ültessen a Tagore sétány mellett lévı „olasz ligetben”. 
A faültetés költségeit szakfeladatról biztosítja.  
 
Határid ı: 2012. szeptember 7.  
Felelıs:  Dr. Bóka István polgármester  

 
11. Radnóti Miklós Általános Iskola státuszb ıvítése  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, az 53. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Szabó Lajos), hogy van-e kiegészítése?  
 
Szabó Lajos:  Igen. A határozati javaslatban szeretne módosítani a 2012 évi 
létszámkeretnél az 530-as szám rossz szám, 531 fı a létszámkeret és az intézményi 
létszám összesen nem 433 fı, hanem 434 fı. És van még egy ilyen technikai jellegő. 
A változást követıen jóváhagyott létszámnál a pedagógusi létszám nem 34 fı hanem 
természetesen 35 fı.  
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Molnár Judit:  Annyit szeretne hozzátenni, hogy a prémium éves kolléganı miatt, 
akinek lejárt a munkaviszonya, szükséges lenne ez az úgynevezett státuszbıvítés. 
Szerencsére igény van a német nyelv oktatására is, és így tudnák megoldani a 
helyzetet, ebben kéri a testület támogatását. 
 
Dr. Bóka István.  A finanszírozás intézményi költségvetésbıl történne és nem 
önkormányzati többletforrásból. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
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177/2012. (VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 
Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete egyetért a Radnóti 
Miklós Általános Iskola – 1 fı pedagógus - alkalmazotti létszámbıvítésével.  

A státuszbıvítés miatt keletkezı 4 havi (2012. szeptember-december) többlet 
bérköltséget a Radnóti Miklós Általános Iskola saját költségvetése terhére biztosítja. 
 
Balatonfüred Város Önkormányzata Képviselı-testülete határozata alapján az 
alkalmazotti létszám önkormányzati szinten az alábbiak szerint alakul: 

2012. évi létszámkeret:        531 f ı 
Polgármesteri Hivatal létszáma összesen:       97 f ı 
Intézményi létszám összesen:       434 f ı 
 
Intézményenkénti létszám:     
 

Kiserdei Óvoda  költségvetési létszáma:    36 fı 
Óvárosi Óvoda  költségvetési létszáma     23 fı 
Tündérkert Óvoda  költségvetési létszáma:    18 fı 
Bem József Általános Iskola  költségvetési létszáma:  38,5 fı 
 
Radnóti Miklós Általános Iskola 

  2012. évi költségvetésben jóváhagyott létszáma:            44 fı 
  Ebbıl:   
   - pedagógus:                 34 fı 
   - technikai dolgozó:      10 fı 
   

2012. szeptember 1-i határidıvel létszámbıvítés:             1 fı 
  Az érintett státusza : 1 fı pedagógus  
 

A változást követ ıen jóváhagyott létszám:                      45 f ı 
  Ebbıl:    
   - pedagógus:       35 fı 
   - technikai dolgozó:               10 fı 
 
 
Eötvös Loránd Általános Iskola  költségvetési létszáma:               45 fı 
 Ferencsik János Zeneiskola költségvetési létszáma:           17 fı 
 Lóczy Lajos Gimnázium és Két Tanítási Nyelv ő  

Idegenforgalmi Szakközépiskola költségvetési létszáma  44 fı 
Széchényi Ferenc Kertészeti Szakképz ı Iskola  költségvetési létszáma 

 67,5 fı 
 Balatonfüredi Szoc. Alapszolg. Közp.  költségvetési létszáma:  39 fı 
 Városi Könyvtár költségvetési létszáma:     11 fı 

Városi M ővelıdési Központ költségvetési létszáma:               8 fı 
 Városi Rendel ıintézet költségvetési létszáma:     29 fı  

Városi Bölcs ıde költségvetési létszáma:      14 fı 
     

Intézményi engedélyezett létszám összesen:            434 fı 
 Polgármesteri Hivatal létszáma:       97 f ı 
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 A változásokat követ ıen jóváhagyott létszámkeret:            531 f ı 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: dr. Bóka István polgármester 
     Steierlein István igazgató 
 
 

12. Civil szervezetek támogatása pályázati keretb ıl  
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, az 57. oldalon 
található. Kiosztásra került egy új határozati javaslat is. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Szabó Lajos), hogy van-e kiegészítése?  
 
Szabó Lajos: Csak annyi kiegészítése lenne, hogy az anyaghoz került még egy 
határozati javaslat, melynek tartalma, hogy a polgármesteri keret terhére 50.000.-Ft 
támogatást nyújt az Ifjúsági Fúvószenekar alapítvány zenei táboroztatásához. 
 
Bizottsági vélemények:  
 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 

 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Molnár Judit: Szeretné elmondani, hogy 4 millió forint került elosztásra. Évek óta 
egyre több civil szervezet van, aki pályázik és bizonyos irányelveket állítottak fel. 
Egyrészt akik költségvetésbıl részesülnek támogatásban, oda nem javasoltak 
támogatási összeget. A Radnóti Miklós Iskola Jövıjéért Alapítvány azért szerepel itt, 
mert a Schola kamarakórus számára, amelyik pedagógus kórus találkozón vesz 
részt, így tudják realizálni a támogatást. Mindegyik civil szervezet, amelyik beadta 
pályázatát, a tavalyihoz hasonló nagyságrendő támogatást kap, tehát senkinek nem 
adtak kevesebbet. Próbálták mindenképpen figyelembe venni azt, hogy ki mennyire 
rászoruló. A Füredi Helytörténeti Egyesületnél ezt a 300 ezer forintot azért javasolták, 
hogy a Füredi História negyedévenkénti megjelenését biztosítsák. Szeretné kérni, 
amirıl már korábban is beszéltek, hogy a következı évben ezt jó lenne a 
költségvetésben biztosítani.  
 
Schindele György:  Szeretné megkérdezni, hogy a Füredi Ijjász Egyesület nem adott 
be pályázatot, vagy nem fértek bele a keretbe? 
 
Molnár Judit:  Akik beadták pályázatukat, mindenkiét elbírálták ezen irányelvek 
alapján, ezért valószínősíthetı, hogy nem adták be a pályázatot. 
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Ujhelyiné Károlyi Krisztina:  AAz Eötvös Lóránd Általános Iskola és az Óvárosi 
óvoda Alapítvány nem nyert, megbeszélték bizottsági ülésen, hogy miért nem kaptak 
ık pénzt. Annyi lenne a kérése, hogy a továbbiakban, ha a pályázat kiírásra kerül, 
akkor az intézményvezetıket tájékoztassák, hogy feleslegesen ne pályázzanak, ne 
fektessenek bele munkát. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatokat, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi 
 
178/2012. (VI. 27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete - a Humán Erıforrás 
Bizottság javaslata alapján – a civil szervezetek részére a költségvetésben 
biztosított összeg felosztását az I. sz. mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerzıdések aláírására. 
 
Határid ı: az érintettek tájékoztatására: azonnal 
Felelıs: dr. Bóka István polgármester 

 
 
179/2012. (VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a 2012. évi 
költségvetés polgármesteri keret terhére, 50.000.-Ft, azaz Ötvenezer forint 
támogatást nyújt a Balatonfüredi Ifjúsági Fúvószenekar Alapítvány zenei 
táborozásához. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  Dr. Tárnoki Richárd jegyzı 

 
 

13. Tanórán kívüli nevelést könyvtári eszközökkel m egvalósító TÁMOP 
projekt fenntartása  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták a 61. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Sárköziné Sárovits Hajnalka és Szalainé Szeili Katalin), hogy 
van-e kiegészítése?  
 
Sárköziné Sárovits Hajnalka, Szalainé Szeili Katali n:  Köszönik, nincs 
kiegészítésük. 
 
Bizottsági vélemények:  
 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
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Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi 

 
180/ 2012.(VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 
Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete: 
 
1. Tudomásul veszi, hogy a Városi Könyvtár pályázatot nyújtott be a Társadalmi 
Megújulás Operatív Program keretein belül „Kulturális intézmények részvétele a 
tanórán kívüli nevelési feladatok ellátásában” címő, TÁMOP-3.2.13-12/1 kódszámú 
pályázati kiírásra. 
A fejlesztendı intézmény hivatalos neve: Városi Könyvtár  
Címe: 8230 Balatonfüred, Kossuth Lajos u. 35.  
A projekt teljes beruházási költsége: 21.033.830,- Ft.  
Támogatási intenzitás: 100 %. 
 
2. Vállalja, hogy a támogatott beruházással létrehozott kapacitásokat, 
szolgáltatásokat (havi szakkörök, tehetséggondozó táborok, versenyek, témanapok, 
témahetek) a projekt befejezését követı 5. év végéig, a pályázatban vállalt szakmai 
tartalommal változatlanul fenntartja és üzemelteti 
 
3. Tudomásul veszi, hogy a támogatás által megvalósított fejlesztés eredménye a 
fenntartási kötelezettség fennállása alatt (5 év) a Támogató elızetes jóváhagyása 
nélkül nem idegeníthetı el, nem terhelhetı meg, nem adható bérbe.  
 

 
14. Arácsért Alapítvány támogatása a képvisel ıi és alpolgármesteri keret 

terhére   
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták a 65. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Répásy Ildikó), hogy van-e kiegészítése?  
 
Répásy Ildikó :  Köszöni, nincs kiegészítésük. 
 
 
Bizottsági vélemények:  
 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
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Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi 
 
 
181/2012. (VI.27.) számú határozatot:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képviselı-testülete a Fiatalok napja 
rendezvény költségeihez  30.000,- Ft támogatást biztosít az Arácsért Alapítvány 
részére a 7/2012. (III.5.) költségvetési rendelet 5.b. mellékletében foglalt 
képviselıi keret terhére. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerzıdés aláírására. 
Utasítja a jegyzıt, hogy készítse elı a költségvetés módosítás rendelet 
tervezetét. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  Dr. Bóka István polgármester 
         Dr. Tárnoki Richárd jegyzı 

 
 
15 Elıvásárlási jog gyakorlása a Balatonfüred, Gyógy tér 3. sz. alatti ingatlannal 

kapcsolatban (362/B/16 hrsz-ú lakás és a 362/A/1 hr sz-ú garázs)   
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 67. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Geiszler Éva), hogy van-e kiegészítése?  
 
Geiszler Éva:  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
 
Bizottsági vélemények:  
 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 

 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 



 27 

 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi 

 
 

182/2012.(VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 
Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete Fazekas Karen 
Krisztina, Fazekas Bernadett, kk. Fazekas Csenge, Fazekas Richárd és 
Fazekas Richárdné eladók, valamint Ján Perhács és Ildikó Perhács vevık 
között a balatonfüredi 362/B/16 hrsz-ú lakás, valamint a 362/A/1 hrsz-ú garázs 
3x8200/1008600-od tulajdoni hányadának vonatkozásában létrejött adásvételi 
szerzıdést – melyben az ingatlanok együttes vételára 28.000.000,-Ft - 
megismerte.  
 
Balatonfüred Város Önkormányzata a 2001. évi LXIV tv. 86.§-ában biztosított 
elıvásárlási jogával fenti ingatlan tekintetében nem kíván élni. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szerzıdı felek jogi képviselıjét, dr. Horváth 
Anna egyéni ügyvédet (1163 Budapest, Farkashida u. 13.) a döntésrıl értesítse. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:   dr. Bóka István polgármester  

 
 

16. Balatonfüredi 3325/1 hrsz-ú ingatlan megvásárlá sa, pótkisajátítás  
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 75. oldalon 
található. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Geiszler Éva), hogy van-e kiegészítése?  
 
Geiszler Éva:  Köszöni, nincs kiegészítése 
 
Bizottsági vélemények:  
 

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 

 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
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Dr. Bóka István:  Kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi 

 
183/2012. (VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

A Képviselı-testület hozzájárul, hogy Balatonfüred Város Önkormányzata a 
balatonfüredi 3325/1 hrsz-ú „saját használatú út” mővelési ágú ingatlan 
tulajdonjogának 1/1 tulajdoni hányadát 585.000,- Ft vételár ellenében „kisajátítást 
megelızı vétel” jogcímén adásvétel útján, illetve megállapodás hiányában 
kisajátítási eljárás megindítása útján megszerezze.  
   
A Képviselı-testület felhatalmazza dr. Bóka István polgármestert a fentiek szerinti 
ingatlan adásvételi szerzıdés elkészíttetésére, aláírására, avagy a kisajátítási 
eljárás megindítására és az ingatlan-nyilvántartási bejegyzés érdekében a 
földhivatali eljárás során történı képviseletre. 
 
A Képviselı-testület kötelezettséget vállal, hogy az ingatlanvásárlás, avagy 
kisajátítási eljárás lefolytatása esetén a kártalanítás fedezetét a céltartalékból a 
polgármester saját hatáskörő kerete terhére biztosítja.  
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:   dr. Bóka István polgármester 

  
 

17. Vagyonrendelet módosítása a 4793 hrsz-ú ingatla n értékesítése miatt  
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 79. oldalon 
található. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Geiszler Éva), hogy van-e kiegészítése?  
 
Geiszler Éva:  Köszöni, nincs kiegészítése 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a rendelet-
módosítást. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki a rendelet-módosítást elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon. 
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A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és megalkot ta az alábbi 
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képvisel ı-testületének 
40/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
az önkormányzat vagyonáról 

szóló 17/2012. (III.5.) önkormányzati rendelet módo sításáról 
 
(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 

18. A Vásárcsarnok 2012. évi bérleti díjának megáll apítása  
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 81. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Geiszler Éva), hogy van-e kiegészítése 
 
Geiszler Éva : Köszöni, nincs kiegészítése 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot azzal a pontosítással, hogy a „Vásárcsarnokból származó többletbevételt a 
termelıi és bolhapiac fejlesztésére kell fordítani.” 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Dr. Szalai Gábor:  Kérdése, ha a termelıi és a bolhapiacot fejlesztik, akkor jó lenne, 
ha ebbe beleférne néhány olyan útbaigazító tábla, amit elhelyeznének a városban, 
hogy van a városnak egy Vásárcsarnoka. Voltak ilyenek korábban, de ezek valahogy 
már nincsenek meg, viszont ezzel néhány idegent is odavonzanának a 
Vásárcsarnokhoz. 
 
Dr. Bóka István:  Ez a kereskedık részérıl is felvetés volt és ígéretet is tettek, hogy 
ezt kezelni fogják. Kosler Zoltán osztályveztı urat kérdezi, hogy van-e ebben valami 
elırelépés? 
 
Kosler Zoltán:  A Vásárcsarnok Kft. tett ki útbaigazító táblákat, de ezeket pontosítani 
fogják velük. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki a Pénzügyi Bizottság pontosításával korrigálva elfogadja a 
határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
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A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
184/2012. (VI.27.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Probio Zrt. kérelme 
és javaslata alapján a Vásárcsarnok 2012. évi bérleti díját 15.000.000,-Ft + áfa 
összegben jóváhagyja azzal, hogy a Vásárcsarnokból származó többletbevételt a 
termelıi és bolhapiac fejlesztésére kell fordítani. 
 
Felelıs: dr. Bóka István polgármester 
Határid ı: azonnal 
 

Dr. Bóka István:  Kéri, hogy a nyílt ülést függesszék fel, tartsák meg a zárt ülést, 
azt követıen folytassák a nyílt ülést. 
 
A nyílt ülést 15.00 órakor felfüggeszti és szünetet rendel el. Az ülés zárt üléssel 
folytatódik. (külön jegyzıkönyv) 
 
Dr. Bóka István : Újra megnyitja a nyílt ülést. 

 
 19. Vagyon rendelet és lakás rendelet módosítása  
 
Dr. Bóka István:  Kéri a képviselıket, hogy a zárt ülésen megtárgyalt a „Gyógy 
tér 3. 2. em. 6. sz. alatti lakás értékesítése” és a „Vasút u. 1. sz. alatti, 
1087/2/A/26 hrsz-ú lakás értékesítése” címő elıterjesztések kapcsán 
elfogadott határozati javaslatok alapján, szavazzanak a vagyon rendelet és a 
lakás rendelet módosításáról is. 
 
Dr. Bóka István: Kéri aki elfogadja a vagyon rendelet és a lakás rendelet 
módosítását a Gyógy tér 3. alatti lakás esetében, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képvisel ı-testületének 
41/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
az önkormányzat vagyonáról 

szóló 17/2012. (III.5.) önkormányzati rendelet módo sításáról 
 
(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
A Képvisel ı-testület 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képvisel ı-testületének 
42/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
az Önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletér ıl és elidegenítésér ıl, 

egységes szerkezetben a lakások és helyiségek bérle tére, valamit az 
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elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló  1993. évi LXXVIII. 
törvénnyel szóló 24/2004. (X.01.) számú önkormányza ti rendelet módosításáról 
 
(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
Dr. Bóka István:  Kéri aki elfogadja a vagyon rendelet módosítását a Vasút u. 1. 
sz. alatti lakás esetében, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
 
A Képvisel ı-testület 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzat Képvisel ı-testületének 
43/2012.(VII. 2.) önkormányzati rendeletét 

 
az önkormányzat vagyonáról 

szóló 17/2012. (III.5.) önkormányzati rendelet módo sításáról 
 
(A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
Bejelentések, interpellációk  

 
Dr. Kiszely Pál:  Már több alkalommal is említette, hogy a Silver udvar 
bejáratánál, de másutt is ingó járólapok vannak és sajnálatos módon azóta is 
maradtak, melyek balesetveszélyesek, ha rálép az ember, akár a bokáját is 
kitörheti. Nem az önkormányzathoz tartozik, de a Hajózási Zrt. kikötıjében is látni 
jó pár ilyet közvetlenül a partszegély mellett. Meg kellene ezeket nézni, és 
felszólítani, hogy hozzák rendbe. 

 
Molnár Judit:  Többen megkeresték a Silver udvarban lévı szökıkúttal 
kapcsolatban, mely nem mőködik és nem méltó Balatonfüredhez. Miután nem a 
város az üzemeltetıje, Kosler Zoltán osztályvezetı úrral megbeszélve levelet 
írtak az üzemeltetınek és már elkezdıdött ennek a korrigálása.  
A másik pedig a nyugati városrészbıl szintén többen megkeresték a strand 
ügyében. Nagyon régóta foglalkoznak ezzel, szinte minden évben elıjön. Úgy 
tőnt, hogy az elmúlt idıszakban megoldást találtak azzal, hogy Polgármester úr 
felvette a kapcsolatot a Füred Hotellel és oda kedvezményes áron járhattak volna 
a nyugati városrészbıl. Sajnálatos módon ott el sem kezdıdtek a fejlesztések, 
tehát azt a strandot nem tudják igénybe venni. Kéri, amennyiben lehetséges, 
vizsgálják meg mit tudnának akkor ott biztosítani. 
 
Pálfy Sándor:  Annyit szeretne jelezni, illetve meg is köszönni, hogy lassan, de a 
Mogyoró utca elkészül és a felsı városrészben lakóknak mondja, hogy a 
Vázsonyi utca melletti járda illetve a buszfordulótól felfelé a fejlesztések is elérik 
az óvárost. 

 
Csizmazia Szilveszter:  Muszáj beszélni róla, mert elképesztı, hogy a katolikus 
egyház részérıl szinte rendıri atrocitásnak tőnı intézkedések történtek az elmúlt 
idıszakban. Csak példaként szeretné elmondani, hogy a Piros templom elıtt 
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közvetlenül, amelyik a templomhoz tartozó terület, tehát nem közterület az ott 
parkoló gondnokukat - aki nyilván nem ok nélkül áll oda -, szabálytalan parkolás 
miatt, feljelentette a rendır és meg is büntették. Az arácsi templomnál a templom 
mögött más helyen szinte nem is lévén hely, véleménye szerint hasonlóképpen a 
templomhoz tartozó területen az odaérkezı Viktor atyát rendırök helytelen 
parkolásért feljelentették. Volt egy idıszak, míg a kivéve engedéllyel tábla nem 
került kihelyezésre, csak a templom mögött, a most ujjonan kialakított területen 
mindkét irányból tilos tábla lett elhelyezve és gyakorlatilag ezzel azt érték el, 
hogy a plébánia területét közlekedési szabályok áthágása nélkül nem lehetett 
megközelíteni és elhagyni. Fel sem tudja fogni, hogy kinek a fejében születhetett 
meg ilyen ötlet. A Kerek templomnál a Tihanyból érkezı plébános, akinek 
tulajdonképpen munkahelye, szerencse kérdése, hogy talál-e az autójának 
parkolóhelyet vagy sem. Méltatlan szerinte, hogy nem kérik fel a Probió Zrt-t 
vagy legalábbis nem ösztönzik arra, hogy kössenek megállapodást, hogy ott 
legalább egy parkolóhely legyen fenntartva az érkezı plébános számára. A 
rendırkapitány urat is megkeresték meglehetısen nagy létszámban a római 
katolikus plébánia részérıl ezekkel a problémáikkal. Részben kaptak kedvezı 
irányba mutató választ, vissza is helyezıdött a kivétel engedéllyel tábla. Most 
legalább már ha valakinek van engedélye, akkor az ott közlekedhet, ez a piros 
templom mögötti tér. Nem értik, hogy a római katolikus egyházközség területén 
történı parkoláshoz miért a jegyzı adja ki az engedélyt. Veszprémben az 
érsekség adja ki, pedig nem az érsekségé a terület. Tihanyba az apátság adja ki 
az engedélyt, pedig ott közúton vezet fel az út. Miért nem adhatja ki ezt az 
engedélyt a helyi plébánia hivatal, hiszen ı tudja, hogy ki az, aki oda jogosan 
beállhat. Nagyon sokszor kell utánajárni, többször szólni, különbözı helyeken, 
mintha nem az emberekért lennének a jogszabályok. Amit kérnek, hogy a Piros 
templom környékén mögötte és elıtte is az egyházközség adhasson ki parkolási 
engedélyt, hasonlóképpen Arácson is. A Kerek templomnál pedig azt kérik, hogy 
legalább egy parkoló helyet valamilyen módon biztosítsanak az oda érkezı 
plébános számára. Kérdése még az lenne, hogy a Cserfa utca a felújítására 
lesz-e még lehetıség ebben évben? 

 
Takács Miklós:  Az elmúlt héten került megrendezésre a Balatoni Hal- és Bor 
ünnep nevő programsorozat, amivel kapcsolatban ismét - a korábbi évekhez 
kapcsolódóan - megkeresték azzal, hogy néhányan kis túlzással jobb oldali 
médiafesztiválnak hívják. Ennek az lehet az oka, ha valaki végignézi a 
programokat, akkor ezeket a médiumokat találja meg benne. Alapvetıen egy 
Balatoni Hal és Bor ünnep nevet viselı rendezvénysorozatban - nagyon sokan 
úgy gondolják, hogy - nem kellene. Az elmúlt években, a médiában és talán a 
képviselı-testület ülésén is elmondták, hogy ennyire egyoldalúan, de egyébként 
is, a médiumokat nem itt kellene propagálni. Különösen akkor nem, ha ez 
egyoldalú, és ha ez közpénzekbıl valósul meg. A balatonfüredi polgároknak az a 
része, aki esetleg másképpen érez, nem biztos, hogy jó néven veszi, hogy az ı 
pénzébıl erre költenek. Azt gondolja, akinek ilyen igénye van, az önköltséges 
alapon belépı díjért, bármikor részt vehessen programokon, de ez a fajta 
megszervezése, összemosása és összekeverése a gasztronómiának, a 
kultúrának, a mővészetnek a politikával, ez nem jó és nem helyes. Azt szeretné 
kérni, amennyiben ez a rendezvény a következı évben bekerül a rendezvény-
tervbe, akkor próbálják meg ezt ebbıl kiiktatni és a Balatoni Hal és Bor ünnep 
valóban a halról és a borról szóljon. Egy konkrét dolgot szeretne megemlíteni, 
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hiszen az egész programsorozat azzal kezdıdött, hogy Kun Béla unokája tartott 
a Sztálini dolgokról egy elıadást. Azt gondolja, hogy nyáron Balatonfüredre nem 
azért jönnek az emberek, hogy nyári, balatoni könnyő szórakoztató programként 
ilyeneken vegyenek részt, de ha mégis, akkor ezeket nem hal és borünnepnek 
kellene hívni és nem közpénzbıl kellene megszervezni. 
 
Ujhelyiné Károlyi Krisztina:  Elsı kérdése az lenne - mivel gördeszkás és 
biciklis fiatalok keresték meg -, hogy a Huray utcából elvitték azokat a rámpákat, 
melyeken ık szoktak sportolni és felmerült annak lehetısége, hogy a Bringa 
park, ami a 71-es út mellett van - a tulajdonossal történt egyeztetés után -
megnyitható lenne-e legalább a nyári vagy a májustól szeptemberig terjedı 
hónapokra. Székesfehérváron mőködik egy hasonló, ahová 500.-Ft-os napi 
belépıért bemehetnek a fiatalok és ott bringázhatnak. A másik kérdése, hogy a 
költségvetésben elkülönítettek 1.000.000.-Ft-ot az országzászlóra, szeretné 
tudni, hogy hol tart ennek szervezése, illetve a helyszín, amiben megegyeztek az 
elsı világháborús emlékmő elıtti rész megvalósulhat-e?  

 
Pálffy Károlyné:  Olyan dolgot kérne, amely nem kíván azonnali intézkedést, 
inkább átgondolást. Szerencsére a városban utak és csomópontok épülnek ki. 
Egyre jobbak a közlekedés feltételi, ezzel sokan vissza is élnek, hiába van a 
belterületi 50 km-es határ, azt sem tartják be. A városban sok helyen vannak 
korlátozó táblák 30-40 km-esek. Jó lenne elgondolkodni, hogy a sebességet 
esetleg 40 km-re vagy 30 km-re visszavenni, mert konkrét megkeresések illetve 
a saját tapasztalatok alapján több nagyon kritikus helyzet is volt a Kossuth tér 
környékén. A Fürdı utcában szintén több helyen különösen a szépen megépített 
Rendırség és a Probio elıtti szakaszon kint van a 30 km-es tábla, de a Noszlopy 
utcától megszőnik, mert feloldja. Hatalmas sebességgel közlekednek a 
Lapostelki útnál és nem is észlelik a körforgalmat, szinte úgy zuhannak be, 
mintha az egyenesen menne tovább. Több olyan szituáció volt - hiszen gyakran 
járnak ki a Köztársaság útról -, hogy tényleg csak azon múlott, hogy a 
körforgalomban lévı odanézett és fékezett. Nagyon kritikus és nagyon nagy 
körültekintést igényel az a rész ahol az új üzletközpont nyílt, mert ott sok irányba, 
sokféleképpen lehet fordulni, kerékpár és gyalogos forgalom is van. Ott is már 
több baleset történt. Jó volna átnézni ezeket a csomóponti helyeket és még az 
50 km-es kötelezı belterületi sebességen túl esetleg korlátozásokat bevezetni.  
A másik, amit lehet, hogy képviselıtársai illetve polgármester úr is tapasztalt, 
hogy nagyon szépen megépült a Jókai utca. Ahogy jönnek felfelé, mikor a 
lámpás csomóponthoz érnek, a bank oldalán lévı szép új telepítéső gesztenyefa 
teljes egészében a lámpa magasságában van, takar, ezért az nem látható. 
Szeretné kérni Kosler Zoltán urat nézze meg, nehogy ebbıl baleset legyen.  
 
Kosler Zoltán:  Kiszely Pál tanácsnok úr kérdésére válaszolva a Silver udvar, 
Bahart kikötı, panaszát már jelezték a tulajdonosoknak, és többször kérték 
annak javítását. A Silver udvar esetében arra hivatkoztak, hogy illegális 
gépjármőbehajtás is van, ezért kérésükre elhelyezésre került egy növénydézsa, 
ezzel megszüntetve az illegális behajtást. Megint felhívják a figyelmüket, hogy 
ismét javítsák ki a kıburkolatot.  
Csizmazia Szilveszter képviselı úr kérdésére válaszolva, úgy gondolja, hogy a 
piros templom körüli parkolási helyzet megoldódott. A behajtani tilos tábla (kivéve 
engedéllyel) a rendırkapitány úr javaslatára került ki, majd egy hónap múlva 
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szintén az ı javaslatára kellett levenni a kiegészítı táblát, majd ismét eltelt egy 
hónap és kérte, hogy tegyék vissza. Volt helyszíni szemle is a rendırség 
bevonásával, utána írásban is közölték az álláspontjukat, miszerint a templom 
mögötti szabályozás véleményük szerint így kezelhetı. A templom elıtti terület 
pedig semmiféle szabályozást nem igényel, hiszen azok egyrészt egyházi 
tulajdonú területek, másrészt gyalogos területek, tehát oda nem szükséges 
semmiféle rendıri intézkedés. Úgy tudja, hogy Rábaközi úr feljelentését hatályon 
kívül is helyezték. A Kerek templomnál egy technikai bérlettel megoldható lenne 
a helyzet, az egyház igényelje meg a Probio Zrt-tıl, nem hiszi, hogy ennek 
bármilyen akadálya lenne. Legjobb tudomása szerint Jegyzı úr olyan 
engedélyeket adott ki egyeztetve Rábaközi úrral, ahol némelyik konkrét 
rendszámra szól és van olyan, amely rendszám nélküli, pont abból a célból lett 
kiadva, ha olyan vendég érkezik, akinek nem ismerik a rendszámát, akkor az 
autóra, ki tudják tenni.  
A Cserfa utca idei felújítása nem szerepel az idei évben a költségvetésben. 
Ujhelyiné Károlyi Krisztina képviselıasszony kérdésére válaszolva az 
országzászló tekintetében elkészültek a második világháborús emlékmő 
felújításának a módosított tervei, erre kaptak egy költségbecslést, ennek a 
felújításnak sincs még fedezete, mely nyilván testületi döntést igényel. Jelenlegi 
gondolatok szerint ott elhelyezhetı lenne az országzászló, viszont még nem 
találtak mőszaki megoldást a közvilágítási kandeláber kiváltására.  
Pálffy Károlyné képviselıasszony kérdésére a javasolt sebességkorlátozás, a 
Kossuth tér, Kossuth utca országos közút, ezért meg kell kérdezni a közútkezelı 
véleményét. A Fürdı utcában úgy gondolja, hogy biztonságosan lehet közlekedni 
50 km-es sebességgel, van járda, a csomópontok szabályosan vannak 
kialakítva, szerinte az Aldinál lévı forgalomtechnika pedig mintaszerő. A Jókai 
utcai gesztenyefát megnézik és természetesen visszavágják.  
 
Dr. Bóka István:  A közforgalom számára megnyitott területek - például a Silver 
udvar, vagy a Bahart kikötıje - kapcsán egyetért Kiszely Pál tanácsnok úrral, 
tehát ott balesetveszélyes dolgok vannak. Az a gond és probléma, hogy az 
ember lép és már meg is botlik és az egyensúlyát elveszíti. A szökıkút, ami most 
javítás alatt van, az a terület önkormányzati tulajdon, tehát a telektulajdont nem 
adták el, viszont a beruházást nem az önkormányzat végezte. Egyéb dolgok 
kapcsán is kérte a rendezett állapotot, lehet, hogy valami intézményes megoldást 
kell kitalálni, valaki közvetítıt vagy bárki mást, aki folyamatosan hétrıl hétre 
leellenırzi, hogy rendben van-e vagy nincs rendben, nemcsak a szökıkút, 
hanem egyéb más dolog. Hiszen egy nagyon szép exkluzív része a városnak és 
nem mindegy, hogy néz ki, végsı soron egyéb megoldások is elıfordulhatnak, 
amik nyilván testületi kompetenciát igényelnek, de nem biztos, hogy célszerő 
mindjárt ezzel indítani. Azt gondolja, hogy a Silver udvarnak minden 
szempontból, mind a kövek tekintetében, mind a szökıkút tekintetében, mind a 
zöldfelületek, szemétszedés tekintetében ugyanolyan exkluzív részének kell 
lennie, mint a Probio Zrt által fenntartott más markáns területei a városnak. A 
Bahartot pedig levélben meg kell keresni, és úgy gondolja, hogy meg van az ı 
részükrıl a szándék, hogy ezeket kijavítsák. A strand tekintetében, melyet 
Molnár képviselıasszony elmondott megpróbálnak megoldást találni, nem lesz 
egyszerő: Megvizsgálják, hol lehetne a közforgalom számára megnyitott strand 
azon a területen. A Hotel Füred területét nagyjából mindenki ismeri. A Flamingó 
Hotelba be lehet jutni, de magas áron és a magas árhoz képest van a 
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kedvezmény. A Campinget meg kell nézni, hogy milyen módon lehetne 
strandolásra igénybe venni. Szeretné elmondani, hogy két nagyon jó színvonalon 
mőködı strandja van a városnak, nyilván nem azon a területen, de azt gondolja, 
hogy talál az sem túl nagy gond, ha a kedves vendégek azt látogatnák. Át kell 
tekintetni Csizmazia Szilveszter képviselı úr felvetését a parkolás tekintetében. 
Javasolja, hogy egy technikai bérlettel keresse meg a hivatal a Tihanyi 
Apátságot. Győrő atya néhány nappal ezelıtt megkereste és kifejezetten 
kérdezte a parkolással kapcsolatosan, hogy van-e gond és problémája, de azt a 
tájékoztatást adta, hogy úgy gondolja ez megoldódott, de nyilván ez nem azt 
jelenti, hogy teljes mértékben minden szinten megoldott. Arács tekintetében 
szeretné elmondani, hogy ott viszonylag közel vannak a templomhoz a 
parkolóhelyek, amelyeket célszerő lenne használni. A Népház mögött a Posta 
mellett vannak parkolóhelyek. A Boltnál is vannak parkolóhelyek, mely a 
katolikus templomtól kb. 50 m távolságra van légvonalban. A Cserfa utca, ahogy 
Kosler Zoltán osztályvezetı úr elmondta, nincsen bent az idei javaslatban, vagy a 
mostani csomagban inkább így fogalmazna. A Hal és Bor ünnep tekintetében 
minden évben megkapják a kritikát. Nem tapasztalja a felvetéseket, de ha 
konkrétan leírnák, hogy milyen programokkal, mősorokkal vannak gondok, és 
ami nem kikerülhetı az odalátogatók számára. Amire Takács Miklós képviselı úr 
hivatkozott a Kun Béla könyvbemutató például elmaradt, ez nem is került 
megrendezésre. Nem érti, mi alapján jönnek a kritikák, de ha összeírnák ezeket, 
akkor megpróbálnak változtatni ezen. Megkeresi a Bringapark tulajdonosát, hogy 
azt a biciklisek is használhassák. Úgy gondolja, hogy a park belátható idın belül 
nyitott lesz, van egy gondnok, egy személyzet, tehát látogatható. Abban nem 
biztos, hogy azt gördeszkások tudnák használni, de megnézeti, hogy ez milyen 
módon lehetne. Az országzászló tekintetében pedig Kosler Zoltán osztályvezetı 
úr elmondta a választ.  

 
 

Dr. Bóka István:  Több napirend nem lévén, a nyílt ülést 17.00 órakor bezárta. 
 

 
Kmf. 

  
 
 
 
  dr. Bóka István    Pékné dr. Csefkó Judit  
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Jegyzıkönyv hitelesít ık: 
 
Igazolom, hogy a jegyz ıkönyv az ülésen elhangzottakkal tartalmilag megegye zik. 
 
 
 
Hári Lenke        Ujhelyiné Károlyi Krisztina 
alpolgármester        képvisel ı 


